
Købmandsgruppen Gjerrild 
 
Ekstraordinær Generalforsamling 24. juni i Friskolen 
 
Deltog fra bestyrelse og købmænd:  
Susanne, Torben, Vibe, Elisabeth, Tommy, Lone  
 
Tommy bød velkommen til 20-25 fremmødte borgere.  
 
Villy blev valgt til dirigent og fandt general forsamlingen rettidig indkaldt.  
 
Torben gav en orientering omkring forskellen på købmanden aps og købmandsgruppen Amba, samt 
historien omkring købmanden, fortid, nytid og fremtid.  
 
Tommy fremlagde planerne for en ombygning i købmands butikken. Denne vil kunne ses i butikken.  
 
Div spørgsmål blev besvaret efter bedste evne:  
 
Køl: det vil være godkendt og tanken er at det bliver nyt, hvis muligt 
Tag: det ser fornuftigt ud og Sten står for at tjekke det en gang årligt Mulighed for vindfang: det vil der blive 
kigget på, om det er muligt at lave samtidig end 
Isolering: Tommy ser ikke de store problemer i det og at det er godkendt 
Økonomi: budget på 1.200.000 kr, der er kommet større fra LAG og NRGi og handicaprådet. Skulle det ikke 
lykkes at sælge nok andels beviser, vil der blive lavet et lån. Sparekassen Djursland er positivt stemt.  
Tilskud/andel fra efterskolen: dette  har ikke været vendt med efterskolen, ville være en mulighed Søge hos 
andre fonde: dette arbejde fortsættes Hvad siger naboen: NP var positivt stemt og kunne se nogle fordele i 
forhold til summen fra ventilation og parkerings problemer. Tag nedløb vil blive ændret da det plasker med 
vand mod NP.  
Nabo høring: det har der været 
Tidsramme: salg af andel sker igennem de næste 4 uger Er grunden oprenset: det burde den være, der er 
ikke fundet noget om at den ikke er.  
Ombygningen vil ske uden at butikken lukkes, da det vil blive i etaper så tingene kan rykkes rundt  
 
Det fremlagde blev godkendt og bestyrelsen og købmændene går videre med planerne  
 
Lone Jensen 


